
Com molt i moltes de vosaltres sabeu, diàriament rebem notícies 

de la  guerra d’Ucraïna o de la situació a la Franja de Gaza i 

l’Orient Mitjà. Tanmateix, no són les úniques guerres que hi ha al 

món.  

N’hi ha unes altres 56 guerres amb 92 països implicats, moltes 

d’elles a l’Àfrica i la majoria desconegudes per nosaltres però totes 

elles impactant en la vida de desenes de milions de persones. 

La PAU és imprescindible i n’hem de prendre consciència 

col·lectiva.  

Per això i perquè els joves tenim un paper clau en la construcció 

del futur volem compartir amb vosaltres 4 pensaments del  Papa 

Francesc  sobre com podem convertir-nos en “constructors de 

pau”: 

"No n’hi ha prou amb parlar de pau, cal fer la pau”. 

“La pau no és un producte industrial, és un producte artesanal 

que es construeix cada dia” 

“Cada acció i cada gest de vosaltres cap als altres pot construir 

la pau. L'autèntic constructor de la pau és el que fa el primer 

pas cap a l'altre. I això no és debilitat, sinó força, la força de la 

pau”. 

"La pau no és només absència de guerra, sinó una condició 

general en la qual la persona humana està en harmonia amb si 

mateixa, en harmonia amb la naturalesa i en harmonia amb els 

altres. Això és la pau. Tanmateix, fer callar les armes i apagar 

els focus de guerra continua sent la condició inevitable per 

donar començament a un camí que condueix a assolir la pau." 

 

Que tingueu un molt bon dia 


